
Jak dobrze

Jak dobrze być dobrym
na co dzień i w święta

i myśleć o innych,
i dbać o zwierzęta,
mieć oczy otwarte

i słuchać serduszka,
bo ono nie kłamie 

gdy szepcze do uszka.
Choć nie ma co marzyć

i liczyć na cuda,
że w życiu bez przerwy

być dobrym się uda,
lecz warto spróbować

choć troszkę. Dlaczego?
Bo w życiu nad dobro
nic nie ma lepszego.


